
Samråd om förslag till detaljplan för fastigheten 1:13 m.fl. vid Linta Gårdsväg i
stadsdelen Riksby

Pensionärsrådet i Bromma vill lämna följande synpunkter på rubr. förslag.

Pensionärsrådet instämmer helt i förvaltningens uttalande att det behövs ett
förtydligande kring hur äldreperspektivet beaktas inom ramen för planeringen. Vi vill
peka på följande konkreta förslag:

• Viktigt att man i den nya stadsdelen planerar in bra, tillgängliga promenadstråk
med många sittbänkar.

• Cykelbanorna måste vara ordentligt separerade, framförallt från de gående.
• Seniorlägenheter med olika upplåtelseformer bör integreras i stadsdelen.
• I stadsdelen krävs bra allmänna kommunikationer, vilka många äldre utan bil är

helt beroende av.
• Lika viktigt är det att det finns lokaler för äldre, träffpunkter för föreningslivet och

för socialt umgänge av olika slag, liksom ute-ytor fört ex boule.
• Pensionärsrådet har tidigare avvisat förslaget till nytt vård- och omsorgsboende i

Abrahamsberg. Detta bör flyttas bör flyttas till denna nya stadsdel, där
möjligheterna till en avsevärt bättre och trevligare utemiljö är uppenbara.
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